
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 15. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 142
Aktstykke om bevillingstilførsler til konti under Forsvarsministeriet

Spørgsmål 1
Betyder det forhold at mange af Forsvarsministeriets institutioner har udgiftsbaserede 
bevillinger, og derfor i de fleste tilfælde ikke har optaget feriepengeforpligtelser for indefry-
sningsperioden 2019-20, at disse institutioner har haft rådighed over disse penge – op 
til knap 1 mia. kr. i alt – til andre formål i finansårene 2019 og 2020 eller er der sket en 
tilbageførsel af et tilsvarende beløb til statskassen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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Offentligt
Aktstk. 142 - § 7 Spørgsmål 1
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